

南華體育會

風暴／暴雨警告生效下部門開放時間如下：

	熱帶氣旋警告訊號		暴雨警告訊號	
	8 號或以上烈風／暴風訊號	3 號或以下強風訊號	黑雨	紅雨／黃雨
部門開放時間	<ul style="list-style-type: none"> ● 當香港天文台發出 8 號或以上烈風／暴風訊號時，部門即停止開放（惟停車場除外）。 ● 天文台取消 8 號烈風／暴風訊號或改發 3 號或以下強風訊號，而宣佈時間距離該日規定停止開放時間尚餘最少 3 小時，則部門將於 2 小時後重新開放。 <p>(個別部門如未能符合其牌照規定有最低持牌/授權僱員當值者，不在此限)</p>	<ul style="list-style-type: none"> ● 當香港天文台發出 3 號或以下強風訊號時，部門照常開放。 	<ul style="list-style-type: none"> ● 當香港天文台發出黑色暴雨警告訊號時，部門照常開放。 	<ul style="list-style-type: none"> ● 當香港天文台發出紅色／黃色暴雨警告訊號時，部門照常開放。
訓練班	<ul style="list-style-type: none"> ● 天文台於上課 2 小時前宣佈即將發出 8 號或以上烈風／暴風訊號，所有訓練班停課。 ● 天文台於上課時間內發出 8 號或以上烈風／暴風訊號，所有訓練班停課。 ● 天文台取消 8 號烈風／暴風訊號或改發 3 號或以下強風訊號時： <p># 所有室內訓練班將在 2 小時後恢復上課。</p> <p># 室外訓練班是否復課將由當值教練作最後決定。</p>	<ul style="list-style-type: none"> ● 當香港天文台發出 3 號或以下強風訊號時： <p># 所有室內訓練班照常上課。</p> <p># 室外訓練班是否進行將由當值教練作最後決定。</p>	<ul style="list-style-type: none"> ● 天文台於上課前 1 小時仍發出黑色暴雨警告訊號，則該節訓練班停課（由部門另行安排補課）。 ● 天文台於上課時間內發出黑色暴雨警告訊號，所有已開課的室內訓練班仍須繼續上課。 ● 天文台取消黑色暴雨警告訊號： <p># 所有室內訓練班將在 2 小時後恢復上課。</p> <p># 室外訓練班是否復課將由當值教練作最後決定。</p>	<ul style="list-style-type: none"> ● 當香港天文台發出紅色／黃色暴雨警告訊號時： <p>* 所有室內訓練班照常上課。</p> <p>* 室外訓練班停課。</p>
備註：	受影響之訓練班，如課堂餘下時間超過全節時間一半，部門將另行安排日期補課。			

South China Athletic Association

Opening Hours with Tropical Cyclone/Rainstorm Warning in force

	Tropical Cyclone Warning Signal		Rainstorm Warning Signal	
	Gale or Storm Warning Signal No. 8 or above	Strong Wind Warning Signal No. 3 or below	Black	Red / Amber
Opening Hours	<ul style="list-style-type: none"> All Sections will close when Gale or Storm Warning Signal No. 8 or above is issued (car park excepted) by the Hong Kong Observatory. Sections will resume normal service 2 hours after the announcement that the Strong Wind Warning Signal No. 3 or below will be issued following the cancellation of the No. 8 Signal, if there is less than 3 hours between the issue of the No. 3 Signal or below and the closing time of the Section. <p>(Sections not complying with the requisite condition of having the minimum licensed agents / representatives on duty excluded)</p>	<ul style="list-style-type: none"> All Sections will remain open when the Strong Wind Warning Signal No. 3 or below is issued by the Hong Kong Observatory. 	<ul style="list-style-type: none"> All Sections will remain open when the Black Rainstorm Warning Signal is issued by the Hong Kong Observatory. 	<ul style="list-style-type: none"> All Sections will remain open when the Red/Amber Rainstorm Warning Signal is issued by the Hong Kong Observatory.
Training Courses	<ul style="list-style-type: none"> All classes will be suspended when Gale or Storm Warning Signal No. 8 or above is announced to be issued 2 hours before class session. All classes will be suspended when Gale or Storm Warning Signal No. 8 or above is issued during the class session. After the cancellation of the No. 8 Signal: <ul style="list-style-type: none"> All indoor classes will resume 2 hours after the Gale or Storm Warning Signal No. 8 is cancelled and the No. 3 or below Signal is issued, All outdoor classes will be subject to the final decision of the Coach In-Charge.. 	<ul style="list-style-type: none"> When Strong Wind Warning Signal No. 3 or below is issued by the Hong Kong Observatory: <ul style="list-style-type: none"> All indoor classes will continue. All outdoor classes will be subject to the final decision of the Coach In-Charge. 	<ul style="list-style-type: none"> The class will be suspended when the Black Rainstorm Warning Signal is issued one hour before the specified class hour (Classes will be re-scheduled). Indoor class will continue when the Black Rainstorm Warning Signal is issued during the class session. After the Black Rainstorm Warning Signal is cancelled. <ul style="list-style-type: none"> All indoor classes will resume 2 hours after cancellation of the Black Rainstorm Warning Signal, All outdoor classes will be subject to the final decision of the Coach In-Charge. 	<ul style="list-style-type: none"> When the Red/Amber Rainstorm Warning Signal is issued by the Hong Kong Observatory: <ul style="list-style-type: none"> All indoor classes will continue. All outdoor classes will be suspended.
Remarks :	If the remaining time of the class being affected is more than half of that session, the class will be re-scheduled.			